Annex 1

Policy holder: Arab Bank plc - Bahrain.

Beneficiary: Arab Bank plc – Bahrain.

Insured: Arab Bank plc - Bahrain - Personal Loans borrowers as per the monthly lists issued by the Bank and approved by the Insurance Company according to the Insurance Policy terms and conditions.

Sum Insured: Outstanding loan balance as at the date of death/disability.

Insurance Company Name: Gulf Insurance Group

For joint loans, the Sum Insured will be distributed equally among the borrowers.

Minimum age of the Insured: 18 years.

Maximum age of the insured: 75 years for death and 70 years for permanent total disability resulting from an accident, and 65 years due to accident or sickness.

Insurance Coverage:

Death from any cause.

Permanent total disability due to accident or sickness. Passive war risk.

General Exclusions:

War, terrorism, invasion, acts of a foreign enemy, aggression, military operations (whether war is declared or not), civil war, rebellion, unrest, uprising in the army or popular uprising, insurrection, revolution, usurpation of power, siege.

Atomic, biological or chemical contamination.

Suicide or suicide attempt.

Any criminal act committed intentionally by the Insured. Any pre-existing case that the insured suffered from, was treated for, or was aware of, prior to enrollment in the insurance unless he/she declared it and obtained the approval of the insurance company.

Mental and Psychological disorders.

Aviation, gliding or any kind of aerial flight other than as a paying passenger of a recognized airline or charter service.

Drugs or alcohol abuse.

Insured engaged in any military operations or activities (land, sea or air forces.

HIV/AIDS.

Participation in any type of dangerous sports or competition.

Loans for medical purposes.

The Insurance coverage is subject to the terms and conditions of the insurance contract signed between Arab Bank and the Insurance Company, as well as the medical results for the Customer.

ملحق 1

المؤمن: البنك العربي ش.م.ع - البحرين

المستفيد: البنك العربي ش.م.ع - البحرين

المؤمن عليهم: مقترضي القروض الشخصية / البنك العربي ش.م.ع - البحرين (حسب كَشُوفات المقترضين الشُّهرية الصادرة عن البنك والمعتمدة من قبل شركة التأمين)، و الذي تنطبق عليهم شر وط التأمين.

مبلغ التأمين: رصيد القرض في تاريخ الوفاة / العجز.

إسم شركة التأمين: شركة مجموعة الخليج للتأمين

القرض الذي يشترك به أكثر من مقترض و/أو مقترضين يوزع مبلغ التأمين على المؤمن عليهم بحصص متساوية.

الحد الأدني لعمر المؤمن عليه: 18 سنة.

الحد الأقصى لعمر المؤمن عليه: 75 سنة للوفاة و 70 سنة عن العجز الكلى الدائم الناتج عن حادث، و 65 سنة للعجز الكلى الدائم الناتج عن مرض.

التغطية التأمينية

الوفاة لأي سبب. العجز الكلي الدائم الناتج عن حادث او مرض منفعة خطر الحرب شريطة عدم المشاركة.

استثناءات عامة

الاشتراك المباشر في :الحرب، الارهاب، الغزو، اعمال العدو الاجنبي، العدوان، العمليات الحربية (سواء كانت الحرب معلنة او لم تعلن)، الحرب الاهلية، التمرد، الاضطرابات، الانتفاضة في الجيش او الهيجان الشعبي، العصيان، الثورة، الانقلاب اغتصاب السلطة، الحصار.

الانشطار او الاندماج النووي او التلوث بالإشعاعات الذرية، النشطات الكيمائية و الْبيو لوجية .

الانتحار او الاصابة المتعمدة.

أي خرق للقانون يقوم به المؤمن عليه ينطوي على جناية قصدية. اي حالة سابقة للتأمين كان يعاني منها المؤمن عليه او عولج بسببها او كان على علم بها عند بدء التامين ما لم يكن قد صرح بها وحصل على موافقة شركة التامين.

الأضطر ابات العقلية والنفسية.

ركوب الطائرات او اي نوع من أعمال الطيران ما لم يكن للمؤمن عليه صفة الراكب بأجر بطائرة مرخصة لنقل الركاب.

إساءة استعمال العقاقير الطبية أو الافراط في تناول الكحول والمخدرات. اشتراك المؤمن عليه في أي اعمال أو نشاطات عسكرية (برية، بحرية او

جويه). داء نقصان المناعة المكتسب (الايدز). المشاركة او التدريب على اي نوع من الرياضات الخطرة. القروض لأغراض علاجية.

تخضع التغطية التأمينية لشروط وأحكام واستثناءات وثيقة التأمين الأصلية الموقعة بين البنك العربي و شركة التأمين كما تخضع لنتائج الفحو صات الطبية للعميل.